
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 10. AVGUSTA DO 16. 
AVGUSTA 2010 
Četrtek, 12. avgust 2010: 

 svetovni dan mladih 
Sobota, 14. avgust 2010: 

 začetek prireditve »34. ovčarski praznik« 
Nedelja, 15. avgust 2010: 

 Marijino vnebovzetje 
 zaključek prireditve »34. ovčarski praznik« 

18. TRADICIONALNI TABOR SLS 
Zadnja nedelja v avgustu se hitro bliža in čas je, da vam predstavimo podrobnejši program letošnjega Tabora SLS. 

Spet bo pestro in zabavno, z veliko različnimi dejavnostmi za vsakogar. Nikomur ne bo dolgčas in vabimo vas, da si še 
zadnjič pred začetkom šolskega leta privoščite družinsko sproščeno nedeljo v naši družbi. Pridite, ne bo le veselo, pač 
pa tudi poučno, saj bomo Tabor tokrat organizirali v Parku vojaške zgodovine v Pivki 29. avgusta 2010, kjer si boste 

lahko ogledali zgodovino vojaške dejavnosti in še marsikaj zanimivega. 
Ker pa naš Tabor ne bi bil ljudski brez VAS – prosimo, da nam do ponedeljka, 16. avgusta, sporočite, če bi se kakšna 
glasbena, plesna ali gledališka skupina iz vaših krajev želela predstaviti na Taboru. Tako bo naš program pestrejši! 

 
od 8. do 10. ure: začetek Tabora in prihod obiskovalcev na prizorišče 

ob 10. uri : maša na prizorišču - mašuje gospod Robert Friškovec 
ob 10. uri : maša na Slavini - mašuje domači župnik gospod Franci Likar 

od 11. do 12.15 ure: predstavitev skupin 
ob 12. uri: dvig zastave, uradno odprtje Tabora SLS 

ob 12.30 uri: nagovor predsednika SLS mag. Radovana Žerjava 
po nagovoru nastop osrednjega ansambla Akordi 

od 14. ure dalje: nastopi skupin in uprizoritev zgodovinske bitke (več) 
 

Hrana, pijača, lepo vreme, prijetno vzdušje – zagotovljeni! 
 

Se vidimo v Pivki! 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: POKOJNINSKA REFORMA JE RESDA NUJNA, A DOVOLJ DOLGA JAVNA 

RAZPRAVA O NJEJ ŠE BOLJ! 
Ljubljana, 9. avgust 2010 – Vodja PS SLS Jakob Presečnik se je odzval na 
napovedi predsednika Vlade RS Boruta Pahorja glede novega osnutka 
pokojninskega zakona, ki so ga na Ministrstvu za delo, družino in socialne 
zadeve RS prejšnji četrtek poslali sindikatom in delodajalcem, da bo 
razprava o tem zaključena do konca avgusta. »Vse lepo in prav, tudi v SLS se 
strinjamo, da je pokojninska reforma nujna, a ni rešitev dati osnutek tako 
pomembnega zakona v javnost sredi počitnic, ko so ljudje na dopustih in je 
celoten ritem življenja upočasnjen. Po informacijah, ki so na voljo v medijih, 
lahko rečem, da je osnutek zakona pomembno spremenjen, in v tako 
kratkem času zahtevati, da podamo pripombe na osnutek, je vsaj 
neodgovorno. V SLS bomo osnutek zakona zagotovo podrobno preučili, ga 
dali v razpravo in obravnavo vsem našim pomembnejšim organom in 
pristojnim odborom, in nanj v zahtevanem roku podali konstruktivne 
pripombe, tako kot zahteva predsednik Vlade RS Borut Pahor,« pravi Jakob 
Presečnik in se obenem sprašuje, kakšna pripomba po mnenju premiera ni 

http://www.parkvojaskezgodovine.si/
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=1FBE20C0-AAB8-E5F9-6F81-AFB49B45D001&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=1FBE20C0-AAB8-E5F9-6F81-AFB49B45D001&linkid=newsContent


konstruktivna. »Prav vsi dvomi in vprašanja, ki se državljanom ob tem osnutku upravičeno porajajo, so konstruktivni, 
zagotovo. Tudi naše pripombe na prejšnji osnutek so bile konstruktivne, v želji po izboljšanju vladnega predloga v 
korist državljankam in državljanom, pa v veliki meri niso bile upoštevane, z izjemo upoštevanja starševstva v 
pokojninsko dobo,« še opozarja Jakob Presečnik....več 

 

 
LOKALNE VOLITVE 2010  
Z današnjim dnem so začeli teči roki za volilna opravila v okviru lokalnih 
volitev 2010. Vse pomembnejše informacije, od rokovnika za izvedbo volilnih 
opravil do ustrezne zakonodaje in vseh potrebnih obrazcev, lahko dobite na 
spletni povezavi Državne volilne komisije.  

 

SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
OBISK KANDIDATKE ZA ŽUPANJO MO KOPER OLGE FRANCA PRI PREDSEDNIKU UPRAVE INTEREUROPE 

ERNESTU GORTANU 

Koper, 9. avgust 2010 – Kljub poletnemu zatišju je podpredsednica SLS in 
predsednica MO SLS Koper Olga Franca, kandidatka za županjo MO Koper, 
prejšnji teden začela z delovnimi obiski v stebrih primorskega gospodarstva. 
Prvi je bil obisk Intereurope, d. d., kjer jo je sprejel predsednik uprave 
Intereurope, d. d., mag. Ernest Gortan. Kandidatki in njeni ožji ekipi je 
predstavil trenutno stanje družbe in logistične dejavnosti ter načrtovane 
smernice razvoja koncerna Intereuropa v prihodnje. Obisk je bil koristen, saj je 
prispeval k oblikovanju  širše slike o gospodarstvu na Obali. 

 

 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
NOV PREDSEDNIK OO SLS RADOVLJICA 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=1FBE20C0-AAB8-E5F9-6F81-AFB49B45D001&linkid=newsContent
http://www.dvk.gov.si/


Vršilec dolžnosti predsednika OO SLS Radovljica Andrej Resman je v torek, 3. avgusta, predal predsedniške dolžnosti Francu Peternelu. Na 
volilnem občnem zboru, ki so se ga kljub času dopustov v lepem številu udeležili člani stranke, so poleg novega predsednika predlagali 
tudi člane upravnega odbora in pričeli s pripravami na lokalne volitve. Franc Peternel je prepričan, da bodo na njih uspešnejši kot na 
zadnjih in optimistično gleda na razplet volitev v občinski svet. Zbor je potekal v prijetnem okolju izletniške kmetije Globočnik v Globokem 
pri Radovljici, kjer je vse prisotne pozdravil tudi poslanec SLS Gvido Kres. 
 

 
Andrej Resman na levi in novi predsednik OO SLS Radovljica, Franc Peternel 

na desni 
 

SLS UTRINKI IZ DELA POSLANSKE SKUPINE 
POSLANSKI PRESTOPNIK IZ SDS V SLS 
V ponedeljek, 2. avgusta 2010, je bil v časopisu Dnevnik objavljen pogovor s poslancem SLS Francem Pukšičem. 
Pogovor, ki ga je s poslancem in županom opravil novinar Jože Poglajen, objavljamo v celoti in vas vabimo k branju. 

Pogovor s Francem Pukšičem: Iz SDS nisem odšel samo zaradi Rupla 

LJUBLJANA - Po ostrem jeziku in po ljubiteljskem kolesarjenju - lani je prevozil več kot 5000 kilometrov - znanega 
poslanca Franca Pukšiča skoraj ni bilo slišati, ko je izstopil iz kroga poslancev SDS. S pristopom k SLS je znova oživel. 

 
Ali to drži? 
Mogoče res. Samostojnemu poslancu je namreč po 
poslovniku tako rekoč onemogočeno kakršno koli delo. 
Je zdaj v SLS kaj drugače kot v SDS? 
V SLS z Žerjavom na čelu so stvari zelo poštene, jasne in 
odkrite. Ker sem sam zelo načelen, mi tu resnično ugaja. 
Je šlo pri vašem prestopu za dogovor, da se vam omogoči 
aktivnejše delovanje, SLS pa dobiva en glas več? 
Ne, za noben dogovor v tem smislu ni šlo. Hja, takole bom 
rekel. Z nekaterimi zadevami se nisem strinjal, ko smo bili v 
vladi (Pukšič je bil v Janševi vladi državni sekretar za 
Slovence po svetu). Tako denimo odnosi s Slovenci nikoli niso 
bili del naše zunanje politike, ko je bil zunanji minister Ru
In nekajkrat smo se z njim o tem zelo na trdo pogovarja

pel. 
li. 

m predvsem ministra za 

sli dvesto novih delovnih mest, 

slanske skupine SDS, vendar ste ostali zvesti stranki. Ste zdaj člansko izkaznico SDS zamenjali za 

jni poslanec sem bil še vedno član SDS, vendar, denimo, nisem bil povabljen na kongres stranke. Zdaj 

Vaš nekdanji poslanski kolega Jože Jerovšek pravi, da je bil 
glavni razlog vašega odhoda iz SDS minister Rupel. 
Ne samo Rupel. Glavni razlog je bilo nasprotovanje tudi 

nekaterim ljudem v stranki, ko smo bili na oblasti. Skratka nisem si dovolil, da bi nekdo drug vodil politiko odnosov s 
Slovenci po svetu. Poleg tega nekateri ministri niso opravili tega, kar bi morali. V mislih ima
gospodarstvo Andreja Vizjaka. 
Kje Vizjak ni opravil svojega dela? 
Na področju turizma, na primer. Šlo je za neke projekte v Slovenskih goricah, ki bi prine
pri katerih je minister metal polena pod noge. Več o teh sporih javno ne želim govoriti. 
Izstopili ste iz po
izkaznico SLS? 
Ja, kot samosto
sem član SLS. 
Zamere zaradi vašega izstopa v SDS torej še vedno obstajajo? 



V parlamentu niti ne. Saj se vsi dobro poznamo in vemo, kdo s kom, kako daleč in tako naprej. Na politični ravni je 
sodelovanje zelo dobro. Celo boljše, kot je bilo prej. Ko je šlo za zahtevo za sklic izredne seje o koriščenju evropskega 

i čakajo pobegle poslance in druge funkcionarje iz SDS. So vas ali 

, na 

vendarle povezano s stranko. Že na 

tudi podpredsednik SDS in bivši minister Milan Zver, ki običajno ne kandidira proti vam, 

 glede na to, da ni bog ve česa premaknil na področju šolstva v našem kraju, 

rat v gostilni. 

kon o vračanju denarja za telekomunikacije. Ta 

 izmed njiju bi vi izbrali? 

 tak proračun, ki bi v 

i, ki 

lobič je tako 

rokovno spremenijo v zazidljiva zemljišča. O tem kot župan vendarle nekaj vem in mi 

To popolnoma zanikam. Nič ni časovno preračunano na lokalne volitve. Golobič se je zlagal že prej, Janković je edini 
bog v državi, ki je šel gradit Stožice, ne da bi imel zakl no konstrukcijo. Vsi drugi župani moramo imeti za 
vsak projekt zaprto finančno konstrukcijo, če hočemo i ali evropski denar, lepo vas prosim, no. 

denarja, so poslanci SDS prispevali svoje podpise. 
Tudi vi ste podpisali razvpito izjavo o posledicah, k
SLS, recimo, v SDS terjali, da vrnete denar, ki so ga vložili v vašo predvolilno kampanjo? 
SLS s tem tako nima nič, sam pa tudi nisem dobil nobenega takega zahtevka. Dobil sem le nekakšno obvestilo
katero se nisem odzval, in pri tem je tudi ostalo. 
Za župana Destrnika boste zdaj kandidirali kot kandidat SLS. Se vam bo to kaj poznalo pri izidu? 
Ne verjamem. Je tako, da ljudje volijo človeka, ne stranke, čeprav je nekaj 
volitvah v državni zbor sem, ko je stranka imela 12 do 14 odstotkov, jaz dobival skoraj še enkrat več. 
Na vašem območju je doma 
toda če se to na prihodnjih volitvah zgodi, bo najbrž huda konkurenca. 
Ne vem, po čem bi bil močan konkurent,
ko je bil minister za šolstvo. 
Ko sem bil enkrat v vašem kraju, sem v gostilni dobil vtis, da Zvera postavljajo pred vas. 
Vprašanje je, kdo je bil tak
Župan ste, kot pravite, od leta 1993. 
Ja, takrat je skupščina krajevnih skupnosti Destrnik razpisala volitve za župana in med vsem kandidati sem dobil več 
kot polovico vseh glasov. 
Ste kdaj poskušali izračunati, koliko denarja ste priskrbeli svoji občini? 
Ja, to bi bilo zelo zanimivo. Kot poslanec sem resnično ponosen na za
zakon je bil moje remek delo. Moram reči, da je bil Janez Janša takrat na moji strani. 
Ali mislite, da bi kot župan lahko zmagali tudi v kakšni večji, bolj urbani občini, na primer v Kranju? 
Ne vem. Če bi stranka tako hotela, bi kandidiral tudi v takem okolju. 
Če bo koaliciji uspelo razdvojiti župansko in poslansko funkcijo, katero
To vaše vprašanje je popolnoma retorično, kajti do te ločitve ne bo nikoli prišlo. Ne v tej, ne v kakšni naslednji 
koaliciji. Veste, če bi danes dali županom v državnem zboru možnost, bi v enem mesecu pripravili
enem letu izvlekel državo iz krize. In nagnali bi veliko malopridnežev. 
Odkar ste v SLS, so se vam odprla tudi vrata za delovanje v preiskovalnih komisijah. Zakaj ste izbrali prav komisij
se ukvarjata z domnevno koruptivnostjo ministra Golobiča in ljubljanskega župana Jankovića? 
V obeh komisijah se najbolj kaže aroganca oblasti nad zakoni in vsem ostalim, kar gre tu zraven. Go
imenovani najbogatejši slovenski kmet, drugi pa je slučajno solastnik neke Elekte, ki čisto slučajno kupuje neke 
travnike, ki se potem slučajno st
delamo drugače: najprej občina odkupi neko zemljišče in ga potem spremeni v stavbno zemljišče. 
Da sta oba delala kaj narobe, boste morali dokazati. Ali lahko rečete, da preiskovanje obeh ni časovno preračunano 
na bližajoče se lokalne volitve? 

jučeno finanč
 dobiti državn

 

*** 
 

SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 

boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 
torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
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